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کاهش طلاق با گسترش مراکز مشاوره
مدیرکل دفتر طرح های ملی و فراگیــر جوانان وزارت ورزش و جوانان با 
بیان اینکه در حوزه صدور مجوز مراکز مشــاوره، تحولی رقم خورده است، 
اعــام کرد که تا ابتدای ســال ۱۴۰۰، به ۳۵۰ مرکز مشــاوره مجوز داده 
بودیم، این درحالیســت که از آن تاریخ تاکنون حــدود ۳۷۰ مرکز، مجوز 
دریافت کرده اند. مجتبی تاجیک بیان کرد: سازمان بهزیستی، معاونت امور 
جوانان وزارت ورزش و جوانان و معاونت پیشگیری از جرم قوه قضاییه سه 
مرجع در کشــور هستند که مجوز مراکز مشــاوره می دهند. سازمان نظام 

روانشناسی تاش دارد با کمک علمی و بررسی صاحیت داوطلبان، به این 
موضوع کمک کند. وی ادامه داد: در حال حاضر هماهنگی میان ســازمان 
بهزیستی و معاونت امور جوانان وزارت ورزش و جوانان وجود دارد که بسته 
به موضوعات تخصصــی، هرکدام جداگانه پیگیری می کنند؛ به طور مثال 
موضوعات مربوط به طاق و آســیب ها در بهزیستی و موضوعات مربوط 
به ازدواج و همســان گزینی در معاونت جوانان دنبال شود و به همین نحو 
می تــوان موازی کاری در ارائه خدمات به جوانان و خانواده های کشــور را 

اصاح کنند. مدیرکل دفتر طرح های ملی و فراگیر جوانان وزارت ورزش و 
جوانان افزود: در حوزه صدور مجوز مراکز مشاوره، تحولی رقم خورده است؛ 
از ابتدای تاریخ صدور مراکز مشــاوره تا ابتدای سال ۱۴۰۰، به ۳۵۰ مرکز 
مشاوره مجوز داده بودیم اما از سال ۱۴۰۰ تاکنون حدود ۳۷۰ مرکز مشاوره 
مجوز دریافت کرده اند. از کلیه افراد واجد صاحیت در این حوزه اســتفاده 
می کنیم چرا که معتقدیم گســترش مراکز مشاوره در سراسر کشور به طور 

محسوسی در کاهش طاق و تحکیم بنیان خانواده موثر است.

جامعه

خبر

رئیس کل سازمان نظام پرستاری با بیان این که بر 
اساس آماری که سازمان نظام پرستاری دارد سالانه 
بیش از 2۷۰۰نفر پرستار مهاجرت می کنند که زنگ 
خطری جدی برای نظام سامت است، گفت: جامعه 
پرستاری جزو ارزشمندترین نیروهای حوزه سامت 
هستند و در همین راستا بسته ماندگاری پرستاران در 

حال تدوین است.
رئیس کل سازمان نظام پرستاری با بیان این که در 
دو سال گذشــته ۱۶هزار تخت به سرانه تخت های 
بیمارســتانی کشــور اضافه شــده اما در استخدام 
نیروهای جدید رشد آنچنانی نداشته ایم، گفت: سالانه 

بیش از 2۷۰۰نفر پرستار مهاجرت می کنند.
محمدتقی جهانپور؛ رئیس کل سازمان نظام پرستاری 
در جلسه شورای عالی نظام پرســتاری با حضور وزیر 
بهداشــت اظهار کرد: مقام معظم رهبری تأکید داشتند 
که با توجه به ســختی و دشــواری کار پرستاران همه 
مسئولین موظف هستند که توجه بسیار ویژه به جامعه 
پرستاری داشته باشند و در بحث تقویت جامعه پرستاری 
نیز بارها مقام معظم رهبری تاکید کردند که رفع کمبود 
نیروی پرستاری و امنیت شغل پرستاری و رفاه و معیشت 

پرستاران در دستور کار مسئولین باشد.
وی افزود: در دو ســال گذشــته ۱۶ هزار تخت به 
سرانه تخت های بیمارســتانی کشور اضافه شده اما 
متاسفانه در بحث اســتخدام نیروهای جدید در بدنه 
نظام سامت رشــد آنچنانی نداشته ایم همچنین در 

پذیرش کادر پرستاری در کشور هم رشد چشمگیری 
وجود نداشته است.

رئیس کل سازمان نظام پرستاری ادامه داد: ما ۱۵هزار 
پرستار برای استخدام سالانه نیاز داریم؛ هم اکنون میزان 

پذیرش دانشــجوی پرســتاری ۱۰۵۰۰ نفر در مقطع 
کارشناسی اســت که تقاضا داریم پذیرش دانشجو در 
دانشکده های پرستاری بیش از گذشته رشد داشته باشد.
رئیس کل سازمان نظام پرستاری با بیان این که بر 

اساس آماری که سازمان نظام پرستاری دارد سالانه 
بیش از 2۷۰۰نفر پرستار مهاجرت می کنند که زنگ 
خطری جدی برای نظام سامت است، گفت: جامعه 
پرستاری جزو ارزشمندترین نیروهای حوزه سامت 

هستند و در همین راستا بسته ماندگاری پرستاران در 
حال تدوین است.

وی گفت: امروز سازمان نظام پرستاری دوره ششم 
متشــکل از ۱۵9هیئت مدیره در سراســر کشور به 
همراهی سازمان مرکزی و اعضای شورای عالی در 
حال خدمت به مردم است و بیش از 2۷۰هزار نفر از 
پرستاران عضو سازمان نظام پرستاری و دارای شماره 

نظام پرستاری هستند.
جهانپور خطاب به وزیر بهداشت بیان کرد: گفتمان 
و رویکــرد دوره ششــم تعامل و همیاری اســت و 
اعتقــاد داریم اگر با وزارت بهداشــت این همکاری 
ادامــه یابد ارتقای ســامت مردم بــه کیفیت ارائه 
خدمات پرســتاری رخ خواهد داد، امیدواریم شما در 
بحث مطالبات جامعه پرســتاری به ویژه در موضوع 
تعرفه گذاری خدمات پرستاری که چالش های بسیار 
زیادی در کشــور ایجاد کرده دســتوراتی بفرمایید تا 

شاهد نارضایتی همکاران نباشیم.
وی بــا بیان ایــن که مطالبه دیگــر همکاران این 
اســت که حذف کارانــه با اجــرای ناصحیح تعرفه 
خدمات پرســتاری همراه شد که این همراهی منجر 
به نارضایتی گسترده و مشکات معیشتی پرستاران 
شــد؛ گفت: خصوصاً در مناطق کــم برخوردار این 
مشکل بیشــتر بود زیرا بســیاری از بیمارستان های 
کوچک مانند بیمارســتان های ۳2تخــت خوابه که 
افتتاح شــده اند زیان ده هســتند و همین امر باعث 

کاهش ضریب اشــغال تخت شــده که این موضوع 
باعث کاهش درآمد پرستاران از محل کارانه می شود؛ 
پیشنهاد ما این است که در مناطق کم برخوردار برای 
جبران خدمات پرستاران تعرفه به صورت 2کا و ۳کا 

محاسبه شود.
وی با اشــاره به مبلغ پایین پرســتاران اظهار کرد: 
اضافه کار در بیمارســتان های دولتی 2۰هزار تومان 
و در نیروهای مســلح و تامیــن اجتماعی بین ۵۰تا 
8۰هزار تومان است و خواهش ما این است که بحث 
اضافه کار که افزایش آن در معاونت توســعه وزارت 
بهداشت مطرح شده است مورد پیگیری قرار بگیرد.

جهانپور تصریح کرد: موضوع بعدی بحث فوق العاده 
خاص اســت کــه درخواســت داریم کــه از محل 
درآمدهای اختصاصی و منابع داخلی، به پاس زحمات 
ارزشــمند همه همکاران در نظام ســامت به ویژه 
همکارانی که در دوران کرونا جانفشــانی کردند فوق 

العاده خاص برقرار شود.
وی خاطرنشان کرد: امروز پرستاران عزیزی که در ایام کرونا 
جانفشانی کردند و نیروهای طرحی بودند با بی مهری کامل از 
دانشــگاه های کشور به دلیل اتمام دوران طرح اخراج شدند و 
پیشنهاد ما این است که سقف ۶۶ماه در کل کشور با اولویت 
مناطق محروم برداشــته شــود و تعداد افرادی که در دوران 
کرونا فعال بودند مشــخص شــود تا بتوانند در قالب نیروی 
طرحی ادامه کار بدهند. همچنین خواهش داریم که پرستاران 

مشمول طرح ساماندهی کارکنان دولت شوند.

ورود اولین نمونه تاکسی، اتوبوس و 
ون برقی چینی از امروز به کشور

ســخنگوی شــهرداری تهران از ورود اولین نمونه تاکسی، 
اتوبــوس و ون برقی چینی طی امروز به کشــور خبر داد و 
گفت: از اردیبهشــت تعداد تاکسی ها و اتوبوس های برقی در 

شهر افزایش می یابد.
عبد المطهرمحمدخانی، ســخنگوی شــهرداری تهران در 
نشست خبری اظهار داشت: زمانی که فعالیت را آغاز کردیم 
حمل و نقل عمومی با مشــکات بســیاری مواجه بود و در 
مقایسه با مدیریت پنجم شــهری ۳ برابر اتوبوس نو اضافه 
کرده ایم ولی هنوز تا نقطه مطلوب فاصله داریم و شــرمنده 
مردم هســتیم. در گزارشی مســؤول حمل و نقل مدیریت 
شــهری قبل هم خبــر از انبارهای خالی متــرو و وضعیت 
نامناســب اتوبوس و ون ها ارائــه داد ما در این دوره ناوگان 
ون را به صورت ۱۰۰ درصد فرسوده تحویل گرفتیم و تعداد 
اتوبوس ها در ۴ ســال دوره پنجم مدیریت شــهری کاهش 

یافته بود.
وی افزود: اورهال قطارهــای مترو به خوبی صورت گرفته 
و حتی اسقاطی ها در مسیر اورهال با تکنولوژی قرار گرفت .

محمدخانی اعام کرد: قــرارداد تکمیلی حمل و نقل برقی 
با شرکت های چینی منعقد و اولین نمونه تاکسی، اتوبوس و 

ون برقی وارد کشور می شود.
ســخنگوی شــهرداری تهران گفت: از اردیبهشــت تعداد 
تاکســی ها و اتوبوس های برقی در شهر افزایش می یابد. به 
طور کلی قرارداد 2۵۰۰ اتوبوس، 2۷۵۰۰ تاکسی و ۱۰ هزار 
ون و ۱۵۰ هزار موتورسیکلت برقی اجرایی شده و اواخر بهار 
آینده در تهران شاهد ورود این اتوبوس ها و ون ها و موتورها 

به ناوگان حمل و نقل عمومی خواهیم بود.
وی گفت: همچنین شــهرداری همچنان مدعی اســت که 
خریدار تولید با کیفیت داخل اســت و خرید 2۵۰۰ دســتگاه 
اتوبــوس را با بخش داخلی داریم که بــه صورت ماهیانه با 

وجود کم و کاستی ها این اتوبوس ها را تحویل می گیریم.
به دلیل اختلال های روز گذشته مترو عذرخواهیم

وی درباره اختال های روز گذشته مترو در خط یک گفت: 
ما از مردم عذرخواهی می کنیم ولی فرســوده بودن ناوگان، 
تاش برای رفع آن و عقب ماندگی های قبلی را باید کنار هم 
دید و بعد قضاوت کرد. با وضعیت فاجعه باری کار را تحویل 
گرفتیم و چه بسا اگر کمک شورا و خریدهایی برای انبارهای 

مترو نبود با وضعیت بدتری مواجه بودیم.
محمدخانی تاکید کرد: درباره وضعیت فعلی نیز حتماً خودمان 
را شــرمنده مردم می دانیم و بنده نیز به سهم خودم عذرخواه 
مردم شــریف تهران هستم اما باید مطالبات از مسؤولان امر 
صورت بگیرد و باید از آنها بپرســید که چرا قرارداد ســاخت 
واگن ما ۷ ســال معطل ماند و از سال 9۵ محقق نشد و چرا 

به سادگی پشت گوش انداخته شد.
در نظر گرفتن شهردار ویژه بازار در حد طرح پژوهشی است

وی در ادامه گفت: مســأله در نظر گرفتن شهردار ویژه بازار 
در حد کار پژوهشی طرح شده و در حد بحث کارشناسی است 

و اگر شورا الزام قانونی کند شهرداری مجوز خواهد داشت.
سخنگوی شــهرداری تهران در ادامه با اشاره به گشت زنی 
۳۰ گشــت امداد در هر شب ســرد تهران گفت: ۳۰ درصد 
ظرفیت گرمخانه خالی بود چون برخی معتادان به کمپ ماده 
۱۶ منتقل شده و ظرفیت ها افزایش یافته است. مشکی برای 

جمع آوری معتادان متجاهر نداریم.
وی در مورد اعتبار کارت متروی خبرنگاران برای سال جدید 
گفــت: می توانیم تا حد محدودی ظرفیت کارت بلیت و طرح 

ترافیک را برای خبرنگاران در سال آینده افزایش دهیم.
سخنگوی شــهرداری تهران بیان داشت: مسیر درخواست 
طرح ترافیک و کارت بلیت خبرنگاری با نرم افزار شــهرزاد 
انجــام می شــود و یک بخش به نــرم افزار شــهرزاد ویژه 
خبرنگاران اضافه می شــود و این اجازه از طرف شــورا برای 
افزایش ظرفیت برای خبرنگاران داده شده است. محمدخانی 
همچنیــن اظهار کرد: در بحث انتخابــات و تخلفات در این 
زمینه هرگونه اســتفاده از بیت المال و اموال شهرداری برای 
تبلیغات هر جریان سیاســی خط قرمز شــهردار تهران بود و 
شــاید در هیچ دوره ای به این اندازه ایــن ماحظات وجود 

نداشته است.

سالانه 2۷۰۰ پرستار از ایران مهاجرت می کنند؛

زنگ خطری جدی برای نظام سلامت 

مدیرعامل اتحادیه حمل و نقل مســافر شهری کشور با اشاره به افزایش قیمت تاکسی سورن از 
۳۶2 میلیون به ۴8۰ میلیون تومان، این افزایش قیمت را غیرقابل قبول دانست. مرتضی ضامنی 
با اشاره به افزایش قیمت تاکسی سورن، این افزایش قیمت غیرمنطقی و غیرقابل قبول دانست که 
و سد راه نوسازی ناوگان فرسوده تاکسی می شود. وی گفت: این افزایش قیمت، به ضرر رانندگان 
تاکســی و مردم خواهد بود. رانندگان تاکســی با این قیمت، توان خرید تاکسی سورن را ندارند و 
نوسازی تاکسی های فرسوده، برایشان بسیار دشوار شده است و این افزایش قیمت تاکسی سورن 
منجر به افزایش کرایه تاکســی هم خواهد شــد. مدیر عامل اتحادیه حمل و نقل مسافر شهری 
کشــور ادامه داد: افزایش قیمت، در حالی اتفاق افتاده است که بســیاری از رانندگان تاکسی در 
انتظار نوسازی تاکســی های فرسوده خود بودند. اما با افزایش ناگهانی قیمت تاکسی سورن، این 
امیدواری به ناامیدی تبدیل شــده است. ضامنی با بیان اینکه دولت آقای رئیسی در راستای حل 
مشــکات معیشتی مردم گام های بلندی برداشته است، گفت: از دولت و مسئولان انتظار می رود 
که به این موضوع رســیدگی کنند و برای حل این مشــکل، چاره ای اساسی بیندیشند. وی بیان 
کرد: این افزایش قیمت، به ضرر رانندگان تاکسی، مردم و کل جامعه خواهد بود و افزایش کرایه 
تاکســی به کاهش تقاضا برای سفر با تاکسی و افزایش آلودگی هوا منجر خواهد شد. ضامنی در 
پایان گفت: با توجه به اینکه نیاز حوزه تاکســیرانی کمتر از یک درصد تولید شــرکت خودروساز 
است، این مجموعه باید به اجرای مسئولیت های اجتماعی خود و در راستای حمایت از حوزه حمل 
و نقل عمومی شــهری در تصمیم خود تجدید نظر کند و قیمت تاکســی سورن را به قیمت قبلی 

بازگرداند. این کار، به نفع رانندگان تاکسی، مردم و کل جامعه خواهد بود.

احمــد وحیدی گفت: با وجود تبلیغات کم نظیر دشــمنان برای 
مایوس کردن مردم و با وجود برخی دشــواری های اقتصادی که 

مردم با آن مواجه هستند، ملت در انتخابات حاضر شد.
احمد وحیدی در ابتدای نشست خبری با نمایندگان رسانه های 
داخلــی و خارجی درباره انتخابات مجلس شــورای اســامی و 
خبــرگان رهبری، اظهــار کرد: ملت ایران بــار دیگر در صحنه 
انتخابات خوش درخشــیدند و پیروزی دیگری از آن خود کردند. 
با توجه به بوق های رسانه ای دشمنان برای مایوس کردن مردم 
از مشــارکت در انتخابات، دیدیم که ملت ما بدون توجه به این 

تبلیغات در انتخابات حاضر شدند. 
وی افزود: با وجود تبلیغات کم نظیر و یا حتی بی نظیر دشــمنان 
برای مایوس کردن مردم در حضور در انتخابات و با وجود برخی 
دشــواری های اقتصادی که مردم با آن مواجه هســتند، ملت در 

انتخابات حاضر شدند.
وحیدی یادآور شد: امنیت انتخابات ما مثال زدنی بود و در امنیت 
کامل این انتخابات برگزار شد. دشمنان تبلیغ می کردند که امنیت 
در انتخابات را مخدوش جلوه دهند که از سرویس های جاسوسی 
گرفته تا گروه های تروریستی و دیگر دشمنان ملت در این مسیر 
حرکت کردند اما دیدیم که امنیت بسیار خوبی در انتخابات تأمین 

شد.
وی افزود: انتخابات ما از بالاترین اســتاندارد سامت برخوردار 
بود و تک تک آرای مردم مورد توجه و حساسیت بود. این حجم از 
تأمین سامت انتخابات را مدیون همکاری مردم و دستگاه های 

مسئول هستیم. اهمیت این موضوع با توجه به امنیت و سامت 
انتخابات در دیگر کشورها و مقایسه با آن مشخص می شود.

وزیر کشــور گفــت: انتخابات دارای رقابتی بســیار خوب و 
گســترده بود و تعداد داوطلبانی که مشــارکت و در این دوره 
حضور پیدا کردنــد، کم نظیر بود. رقابت تنگاتنگ و فشــرده 
ایــن دوره به دلیل این حضــور فراوان کاندیداهــا بود. این 
رقابــت واقعی بود و همــه طیف ها و گروه هــا در آن حضور 

داشتند. جدی 
وحیدی یادآور شــد: در این دوره فضای نامســاعد جوی را 
داشــتیم، تبلیغات مدام دشمن را هم شــاهد بودیم و عملیات 
روانی نیــز از چند ماه پیش علیه انتخابات شــکل گرفته بود 
و با این همه شــاهد مشــارکت و حضور مردم و جمعیتی 2۵ 

بودیم. پای صندوق های رأی  میلیونی 
وی تاکیــد کرد: با کمــال افتخار اعــام می کنم که هر 
چهار ســطح امنیت، ســامت، رقابت و مشــارکت در این 
انتخابات به دســت آمد که در این زمینه از همه کسانی که 
مســئول بودند یا برای فراهم کــردن زمینه ها کمک کردند 
و از مــردم که در این صحنه نقش آفرینی  کردند، تشــکر و 

می کنیم. قدردانی 
وزیر کشــور افــزود: خود را بــرای برگــزاری دور دوم 
انتخابــات مجلس آماده می کنیم. در برخی رســانه ها دیده 
شــد که درباره موضوعی به نام آرای دچار مشــکل مطرح 
کردند کــه باید گفت این میزان یعنی آرای ســفید در کل 

است. بوده  درصد   ۵ کشور 
وحیدی با توضیح مفهوم رأی مخدوش، اظهار کرد:  ما ســه 
نــوع رای مخدوش داریــم، یکی رای ناخوانا کــه مربوط به 
کسانی است که در اما اســم دچار اشکال شده باشند. یکی 
رای به کســانی که احراز صاحیت نشــده باشند و یکی هم 
رای ســفید که میزان کل آرای ســفید در سراســر کشور ۵ 

درصد بوده است.
میزان کل آرای سفید در سراسر کشور ۵ درصد بوده است. اگر 
همه آرای مخدوش کل کشــور را هم محاســبه کنیم نهایتاً به 
8 درصد می رســیموزیر کشــور تصریح کرد: اینکه برخی تاش 
می کنند روی مفهوم آرای ســفید سرمایه گذاری کنند، نتیجه ای 
نــدارد و به جایی نمی رســد. تاش برای کم رمق نشــان دادن 

انتخابات کار نادرســتی است. اگر همه آرای مخدوش کل کشور 
را هم محاسبه کنیم نهایتاً به 8 درصد می رسیم.

وحیدی یادآور شــد: یکی دیگر از مســائل در این دوره رعایت 
اخــاق انتخاباتی بود کــه از منتخبان و هواداران آنان تشــکر 
می کنیــم. موارد بســیار اندکی را شــاهد بودیم کــه به چنین 
موضوعی بازمی گشت. در مورد تخلفات انتخاباتی هم باید گفت 

که هیچ پرونده ای در این زمینه تشکیل نشد.
وی افزود: در تمام مراحل انتخابات دشمن تاش می کرد ناامنی 
سایبری ایجاد کند اما پایداری خوبی نشان داده شد و دشمن در 
این زمینه هم شکســت خورد. ایجاد گسستگی در ارتباطات هم 
از دیگر اقدامات دشمنان بود تا جلوی رأی دادن مردم را بگیرند 

اما چنین نشد.
وزیر کشــور همچنین در بخش دیگری از این نشســت خبری 
اظهار کرد: در این انتخابات ۴۱ درصد مشارکت داشتیم و حضور 

2۵ میلیون نفر را شاهد بودیم.
وحیدی با اشــاره به زمان برگــزاری دور دوم انتخابات، گفت: 
مرحله دوم انتخابات اواخر فروردین یا اوایل اردیبهشــت برگزار 
می شــود. در حال رایزنی با شورای نگهبان هستیم تا با توجه به 
اینکه در آن ایام کنکور را پیش رو داریم، بررسی کنیم تا همزمان 

با کنکور نباشد. 
وی ادامــه داد: ابتدا مطــرح بود کــه دور دوم انتخابات در ۷ 
اردیبهشت برگزار شود اما در حال رایزنی با وزارت علوم و شورای 

نگهبان در این زمینه هستیم.

جشن نیکوکاری در حالی از دیروز آغاز شده و تا 22 اسفندماه ادامه دارد که همزمان 8۰۰۰ 
مرکز نیکوکاری در برگزاری این جشــن همکاری می کنند. جشــن نیکوکاری هر ساله در 
اســفندماه مصادف با تاسیس کمیته امداد توسط کمیته امداد به صورت سراسری و با هدف 
ترویج خیر و احسان و جذب کمک های مردمی برای محرومان و نیازمندان برگزار می شود؛ به 
گونه ای که کمیته امداد در آستانه سال جدید برای تامین بسته های معیشتی و پوشاک و لوازم 
ضروری خانواده های نیازمند و همچنین جذب کمک های خیران، در سراسر کشور پایگاه هایی 
را در مدارس و میعادگاه نماز جمعه در شهرستان ها و استان هایی برپا می کند و در همین راستا 
این مراکز نیکوکاری آماده جذب کمک های مردمی هستند. حبیب اله آسوده- معاون توسعه 
مشــارکت های مردمی کمیته امداد در این باره گفت: رویکرد کمیته امداد، حضور و مشارکت 
مردم در عرصه خیر و احسان است و به همین منظور بیش از 8۰۰۰ مرکز نیکوکاری در سطح 
کشور فعال شــده اند. وی با بیان اینکه کمیته امداد راهبری عرصه خیر و احسان را برعهده 
دارد، اضافه کرد: بیش از ۶ میلیون خیر و نیکوکار در این شبکه مشارکت دارند. معاون توسعه 
مشارکت های مردمی کمیته امداد با اشاره به برگزاری جشن نیکوکاری، خاطرنشان کرد: جشن 
نیکوکاری تا 22 اسفندماه در مدارس، معابر و مصلی ها برگزار می شود. آسوده تاکید کرد: شماره 
کارت ۶۰۳۷99۷9۰۰۰۰۱9۱9 برای جذب کمک های مردمی و کد دســتوری #۱2* برای 
سهولت بیشتر در ارائه کمک ها از طریق تلفن همراه در جشن نیکوکاری در نظر گرفته شده 
است. به گزارش پایگاه اطاع رسانی کمیته امداد، وی اظهار کرد: همچنین خیران می توانند از 

طریق سایت کمیته امداد به آدرس Emdad.ir کمک های خود را پرداخت کنند.

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور گفت: ۳2 هزار کاس درس با مساحت ۴ 
میلیون مترمربع تحویل دانش آموزان شده است.حمیدرضا خان محمدی، در آئین اعزام تجهیزات 
آموزشــی به مدارس گفت: در بدنه آموزش و پرورش روحیه ساخت و تجهیز مدارس وجود دارد و 
همه فرهنگیان این مســاله را موضوعی مهم می دانند که اگر فضای کافی ســاخته نشود آموزش 
اتفاق نمی افتد. اگر برای همین هنرســتان در همین منطقه ای که هســتیم، کارگاه ها و فضاهای 
مورد نظرش پیش بینی نشــود عماً مهارت آموزی در این منطقه رخ نخواهد داد. رئیس سازمان 
نوســازی، توسعه و تجهیز مدارس کشــور گفت: در دو سال گذشته دولت با تحریم های متعدد و 
کمبــود منابع مالی مواجه بود؛ با این حال ۳2 هزار کاس درس با مســاحت ۴ میلیون متر مربع 
تحویل دانش آموزان شــده اســت. این موضوع چیزی جز همراهی خیرین مدرسه ساز و تاش 
همه ارکان آموزش و پرورش نبوده اســت که پیشرو در امر مدرسه سازی هستند. مخصوصاً باید 
از مهندســین و متخصصین نوســازی مدارس یاد کرد که با رویکرد جهادی توانستند این مهم را 
رقم بزنند. وی با بیان اینکه بخش عمده ای از تجهیزاتی که تهیه شــده تجهیزات سرمایشــی و 
گرمایشــی است؛ گفت: همه تاش ما این اســت که دانش آموزان در محیط امن و راحت درس 
بخوانند و آینده کشــور را بسازند. این چیزی است که دشمنمان نمی خواهد و از ما وابستگی، بی 
عرضگی و تنبلی را انتظار دارند. خان محمدی با اشــاره به اینکه شاهکار پل طبیعت ساخته شده 
توسط یکی از زنان مهندس ایرانی بوده است گفت: درخشش و موفقیت مهندسان و متخصصان 
ایرانی برای کسانی که موفقیت ایران و ایرانی را نمی خواهند تلخ است. تا شهریور پیش رو ارسال 

تجهیزات خصوصاً تجهیزات هنرستانی به هنرستان ها ادامه دار خواهد بود.

نگرانی های تازه در راه نوسازی 
ناوگان فرسوده

۴ سطح امنیت، سلامت، رقابت و مشارکت در انتخابات به دست آمد

آغاز جشن نیکوکاری تا ۲۲ اسفند
همکاری ۸۰۰۰ مرکز نیکوکاری

 ساخت ۳۲ هزار کلاس درس 
در دولت سیزدهم

مدیرعامل اتحادیه حمل و نقل مسافر شهری اعلام کرد:

وزیر کشور در نشست خبری درباره انتخابات ۱۱ اسفند مطرح کرد

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور  خبر داد؛مصادف با تاسیس کمیته امداد توسط کمیته امداد؛


